
 
 聖地牙哥北郡中文學校​ 老師：            
二零二五年十一月八日​ 班級：   
           

第十週  學校聯絡事項 
 

1.​ 11/8 拍班級照。請穿著合宜服裝。 

2.​ 年刊封面設計徵稿中，12/21/2025截止。點此查看徵稿規則和報名表。 

3.​ 新春園遊會學生司儀徵選報名延期到11/8截止。司儀報名表請點此。面試日期 11/15。 
4.​ 本週六成人太極社團及扯鈴社團上課。​

 
家長會 PTA 事項： 

●​ 志工機會 → 請透過我們的 SignUpGenius link 瀏覽目前的志工機會。本學期將持續新增更多志工

需求，請記得定期查看，以掌握最新的參與方式！ 

近期學校活動：（參考學校全年行事曆）  

●​ 11/15 Parents Game Day 小孩上課，家長想玩遊戲嗎？學校邀請所有家長來辦公室703 一同歡樂. 
歡迎 RSVP 或是當天直接出席也可以喔！ 

●​ 11/16 (星期日) 學分班文化課 1:00-4:50 PM @BMMS 
●​ 11/22, 11/29 感恩節放假 

華語文學習中心(TCML)事項： 

●​ 2026年春季成人班開始接受報名。有興趣報名者請聯繫：<SDTCML@sdcca-nccs.org> 

●​ 臉書不定期更新，歡迎追蹤分享！   NCCS Taiwan Center for Mandarin Learning  
社區活動： 

●​ 國北教華語文中心舉辦「2026冬季海外兒童及青少年華語冬令營」歡迎 6-15 歲對華語有興趣之海

外學童參加。報名即日起至額滿為止。詳情請見 簡章、第一梯次報名表、第二梯次報名表。 
●​ 為了提高學生學習華語的趣味性，全美中文學校聯合總會特舉辦【歌唱影片大賽】。詳情請見海報、

報名簡章、報名表。 

聯絡我們： 
 電子信箱(校務)：info@sdcca-nccs.org      家長會：pta@sdcca-nccs.org 

 臉書: San Diego North County Chinese School  

 各項內容詳情請見學校網站或Gradelink School News 

 
學生姓名 (Student Name): ______________​​家長簽名 (Parent Signature):__________________ 
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San Diego North County Chinese School​ ​ ​ ​ ​ ​        Teacher:  

Weekly Bulletin: 11/8/2025​  Class: 
 

Week 10: Weekly Bulletin 

 

1.​ 11/8 Class picture day. Please dress appropriately. 
2.​ Yearbook cover design contest registration has started. Click here for contest rule and registration form. 

3.​ Chinese New Year Carnival emcee application has been extended until 11/8. Click here to register. The 
interview is scheduled on 11/15. Details will be sent to applicants. 

4.​ Adult TaiChi Club, and Chinese Yoyo Club are happening this Saturday.​

 

PTA Announcement   
●​ Volunteer Opportunities → Explore current volunteering opportunities through our SignUpGenius link. 

New opportunities will be added throughout the semester, so be sure to check regularly for the most 
up-to-date ways to get involved! 

Upcoming Events (check School Calendar)  
●​ 11/15 Parents Game Day: Want to have some fun after dropping off the kid(s)?  Join us on 11/15 

for our first Parents Game Day and enjoy some games and laughter with other parents!  You can 
RSVP in advance or simply stop by office 703. 

●​ 11/16 (Sunday) Credit class cultural session: 1:00-4:50PM at BMMS 
●​ 11/22, 11/29 Thanksgiving break. No School. 

TCML (Taiwan Center for Mandarin Learning) Events: 

●​ Registration for the 2026 Spring Adult Class is now open. If you are interested in enrolling, please 
contact: <SDTCML@sdcca-nccs.org> . 

●​ Follow us on Facebook for updates!   NCCS Taiwan Center for Mandarin Learning  
Community Events: 

●​ The National Taipei University of Education Mandarin Language Center "2026 Mandarin Winter Camp" 
for overseas children aged 6-15 who are interested in Mandarin. Registration is open until full. See details 
at brochure, Registration link for Session 1, Registration link for Session 2. 

●​ The National Council of Associations of Chinese Language Schools (NCACLS) is hosting a Video 
Singing Contest to encourage students to learn Chinese through singing and to showcase their musical 
talents. See details at Poster, Contest Info, Registration. 

Contact Us: 
●​ Email (NCCS): info@sdcca-nccs.org PTA: pta@sdcca-nccs.org 
●​ Facebook: San Diego North County Chinese School    
●​ Updated News on School Website or Gradelink School News 
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